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Göteborg 400+ Stora delar av Göteborgs fastighetselit samlades på Elite Park Avenue Hotel för framtidsseminariet Göteborg 400+ på
onsdagen.

Fastighetssverige och Lokalnytt arrangerade med Serneke, Jernhusen och Fasticon Kompetens som partners.<br /> <br /> Några av höjdpunkterna:<br />
<br /> # Cecilia Fasths spaning om att framtidens människor, branschens kunder, inte vill äga. Hon exemplifierade med sitt barns önskelista: "Biobiljetter,
presentkort på Itunes och en mystisk dräkt att använda i ett spel. Inte en enda fysisk sak! De unga i dag vill inte äga en massa saker."<br /> <br /> # Frågan
som ingen av Hans Wallenstam, P-G Persson, Cecilia Fasth eller Mariette Hilmersson kunde svara på: "Vad har regeringen gjort som varit bra för att öka
byggandet?"<br /> <br /> # Monica Wincentsson från Stadsbyggnadskontoret konstaterade att enorma ytor kan frigöras i en framtid med autonoma fordon.
"De självbärande bilarna jobbar dygnet runt."<br /> <br /> # Erik Selin fick kommentera ett antal tänkbara framtida rubriker som känns helt osannolika i
dag. Han var övertygad om att ingen av dem skulle bli sanning - men menade att det var mer troligt att Balder skulle ge utdelning än att han skulle sälja 10
procent av Balder till Ola Serneke eller hamna i krogslagsmål på Avenyn.<br /> <br /> # Joakim Kaminsky tror att linbanestolparna som till slut byggs
kommer att se ut ungefär som hans vinnande förslag: "Göteborgarna säger inte nej till hamnkranar."<br /> <br /> # Unibail Rodamco ser Göteborgsprojektet
som det mest spännande i Europa just nu.
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